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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2010. november 22-én 13.30 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Dr. Szabó Győző János, 
Szimel Gábor, 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Igazoltan távol:  Révay István alpolgármester. 
  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 
 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 

 
Tóth Tamás: A Humán Bizottságba két külsős tagot javaslok felvenni. Meg lehet nézni az 
önkormányzati törvényt, a bizottsági taglétszám 49%-a lehet maximum a külsős tagok száma. 
A két külsős tagra a javaslatom, a Fidesz helyi két küldöttje, akik az önkormányzati 
választáson a bekerült képviselők után a két legtöbb szavazatot kapták Labant Zoltán és Szűcs 
Józsefné. 
 
Hajdu Gábor: Mennyi tiszteletdíjjal gondolnád? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A tiszteletdíj a külsős tagoknak adható, de nem kötelező. 
 
Tóth Tamás: Adnék, egy minimális összeget. 
 
Hajdu Gábor: Semmiképp nem javaslom. Elég a megválasztott képviselő ahhoz, hogy a 
döntéseket meg lehessen hozni. Ne akarja senki, hogy még terheljük a költségvetést pluszban 
havi 10, vagy 20 ezer forintokkal. 
Bárkit javasoltál volna, akkor is ezt mondanám. Így a CKÖ is mondhatná, hogy külső tagok 
szeretne maguk közül a bizottságba. Azt mondtuk, hogy nincs külsős tag. Ha azt mondod, 
küldjünk meghívót, kiküldjük, de erre így semmi szükség nincs. 
 
Tóth Tamás: A véleményem az lenne egyébként, hogy egy külsős tagok a pénzügyi 
bizottságba is kellene, csak az a gondom, hogy nem tudok olyat akit megfelelőnek gondolnék 
a feladatra.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az indítványt és az elhangzottakat. Képviselő-
testület 2 igen, 3 ellen és 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta 
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114/2010.(XI.22.) számú határozat 
 
Tárgy:  Bizottságba külső tag választása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kíván külső tagokat választani a 
Humán Bizottságba 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Tóth Csabáné: Az átdolgozott SZMSZ-ben megnevezésre kerültek, hogy kik vezethetik az 
Opel Vivaro-t. Javaslom Bán János ÁMK igazgatót is meghatalmazni a busz vezetésére.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az indítványt. Képviselő-testület 6 igen szavazattal 
az alábbi határozatot hozta: 
 
115/2010.(XI.22.) számú határozat 
 
Tárgy:  Meghatalmazás Opel Vivaro vezetésére 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 93/2010. (X.18.) számú határozatát 
kiegészíti azzal, hogy  a hivatali Opel Vivaro vezetésére meghatalmazza Bán János ÁMK 
igazgatót is. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Tóth Csabáné: Egy kérésem lenne mindenki felé, mégpedig az, hogy a karácsonyi újságba 
amit gondolnátok beletenni, azt a jövő hét hétfőn jelezzétek legkésőbb. Én gondolnám szólni 
az új testület megalakulásáról, a bizottságokról, a Videoton meccsről, hogy mennyi volt a 
bevétel és mire fordítjuk, a palahulladékról, hiszen ez nap, mint nap foglalkoztatja az 
embereket, az intézmények karácsonyi szünetéről, menetrend. Kérem, hogy az információkat, 
amit úgy gondoltok, hogy szükséges lenne leközölni  benne, azt a jövő hétig írjátok le. Jövő 
héten már beszélnünk kellene a szaloncukor témáról is, véleményem szerint. 
 
Hajdu Gábor: A jövő heti ülés maratoni lesz, az már biztos. Az újságot én is kérni akartam. 
 
Tóth Csabáné: Megújított formában gondolnánk a hírnököt. 
 
Tóth Tamás: Hol, hány példányban készül el és mennyibe kerül ez? 
 
Hajdu Gábor: Az ózdi Korona Nyomdában. A  Nyomda készíti el 600 pld-ban, és ez kb. 
15.000,-Ft-ba kerül. 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei 
Szervezete a tavalyi évhez hasonlóan kérelmet nyújtott be a kettős kereszt állítás ügyében. Én 
biztos nemmel fogok szavazni, nekem az a véleményem. 
 
Tóth Tamás: Ideiglenes jelleggel kívánják? 
 
Tóth Csabáné: Igen, vízkeresztig. 
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Hajdu Gábor: Tavaly úgy volt kérve, hogy a két egyházzal is le van egyeztetve. A kettős 
kereszt nem karácsonyi jelkép, hanem a Jobbik jelképe. Egy plakáton is látható volt utána. Én 
erre nem adom a szavazatomat. Tavaly is, a két egyház is meg lett vezetve, a médiában is 
elhangzott. Ettől mostanra mindenki elhatárolódott. Én erre nemmel fogok szavazni. 
 
Tóth Tamás: Mivel fogod indokolni? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nem kell indokolni. 
 
Szimel Gábor: Hozzanak Betlehemet, olyat ami az ünneppel kapcsolatos. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette a kérelemben foglaltakat és az elhangzottakat. 
Képviselő-testület 3 igen és 3 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
116/2010.(XI.22.) számú határozat 
 
Tárgy:  Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei Szervezete kérelem ügye 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem engedélyezi a hivatal előtti 
közterületen 2010. november 28-tól vízkeresztig a kettős kereszt felállítását. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: Mint már említettem, a következő ülés maratoni lesz. Indítványok, javaslatokba 
egyébként a Vidi pénzzel kapcsolatosan is lesz szó. A Tompa utca végén a hídépítéssel már 
megvagyunk, mintegy 600-800.000,-Ft-nál tartanak a költségei most és még jó lenne a kertek 
alatt végig rendbe tenni az árkot és a Sajóig végig. Van annak a pénznek helye és a lakosság 
érdekét szolgálja. Munkagép még jönni fog, ott lesz kinn, amíg a munkálatok befejeződnek, 
de ennek már eddig is tetemes költségei vannak, és lesznek is még. 
 
Tóth Tamás: Ki megy ki őrizni? A polgárőrség? 
 
Hajdu Gábor: Én a lakókat javasolnám.  
 
Szimel Gábor: Ha ilyen van, nem lehetne, hogy szóljatok róla, hogy ez elindult? 
 
Hajdu Gábor: Erről volt szó, hogy azt rendbe kell tenni. A híd készült el. 
 
Szimel Gábor: Ha a meccsből a pénz megvan, akkor az úgy jó. 
 
Tóth Tamás: A bevétel 401.000,-Ft az alszámlán van. 
 
Hajdu Gábor: Azt a pénzt a falura költjük. Sokat apadt egyébként a víz. Ha tovább is ki lenne 
ásva, mélyítve, akkor az egész falu vízhelyzetével is kapcsolatban állna. A munkagép díja egy 
órára 10.000,-Ft. Viczényi Barna szájából hangzott el, hogy a lakók is vehetnének egy-egy 
órát. Az még nagyon sok üzemóra. Ezen gondolkozni kell. Egyébként több aláírás gyűjtést is 
tudok mutatni, amikor a lakók azt kérik, hogy az önkormányzat szüntesse meg ezt az iszonyú 
belvíz helyzetet. 
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Tóth Tamás: Az alszámla milyen indíttatásból lett csinálva? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Július 05-én került megnyitásra, az esetlegesen érkező adományok 
fogadására, elkülönítve. 
 
Tóth Tamás: A lakók, akinek még nincs rendbe a háza, úgy gondolnák, hogy a jégkár számlán 
összegyűlt pénzből, legalább akinek nem volt biztosítása, legalább egy plafon festésre valót 
kapnának.  
 
Hajdu Gábor: El fogom mondani még jó néhány alkalommal, hogy amit az önkormányzat 
ráköltött a védekezésre, léc és fólia osztás, stb. az jó néhány millió forint, és az alszámlán 
összegyűlt összeg ennek töredéke.  
 
Tóth Tamás: Az alszámla határozattal lett-e megnyitva, nehogy támadás érhessen minket. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ha adunk azzal támadnak, ha nem azzal. 
 
Elekes Péter: Az a híd már véglegesen úgy marad a Tompa utca végén. Elég trehány 
megoldás. 
 
Hajdu Gábor: Az a felső gyűrű tartalék, az alsó ki lett pucolva és folyamatosan pucolva lesz. 
 
Elekes Péter: Logikusabb lett volna egy nagy átmérőjű. 
 
Hajdu Gábor: A vasúti töltés megcsúszott, nem lehetett. Az a cső szintre lett téve, azt kell 
pucolni, fölé került egy elem, hogy ha olyan mennyiségű víz jönne, dupla lyuk legyen. 
 
Elekes Péter: A főjáratokat kellene tisztítani. 
 
Dr. Szabó Győző: A jégkár számlát az emberek úgy veszik, hogy ha a jég miatt érkezett, 
akkor miért másra költi az önkormányzat. 
 
Hajdu Gábor: A 10 milliós önkormányzati költségbe van mibe belepótolni. 
 
Tóth Tamás: Erre milyen szabályzat van? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Havonta üríteni kell az alszámlát, záráskor a főszámlára kerül az 
összeg.  
 
Tóth Tamás: Az újságba erről kellene szólni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Jégkár vis maiorba 11 milliót adtak a 15 millióból. 
 
Tóth Tamás: A belvízzel kapcsolatosan? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: 285.000,-Ft-ot. 
 
Hajdu Gábor: Amit az újságba millióknak olvastak néhányak. 
 
Elekes Péter: Belvízre pályázati lehetőség nincs?  
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Hajdu Gábor: Van, de célzottan, hogy kikre. November 25-én 15.00 órától Putnokra megyek 
egy egyeztetésre, ahol arról lenne szó, hogy közös pályázatot adnánk be. 
 
Tóth Tamás: A gáton rég voltam kinn, tudom, nem önkormányzati feladat, de a 
homokzsákokkal mi van? 
 
Hajdu Gábor: Ott marad. 
 
Szimel Gábor: Szétmegy magától. 
 
Hajdu Gábor: Egyébként az ÉKÖVIZIG-é. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

         Elekes Péter                                  Dr. Szabó Győző János 
            képviselő                 képviselő 
 


